
Zápis č. 4/ 2022

4.Zasedání komise sociální, zdravotní a rodinné politiky Rady 
Brno- Líšeň ze dne 11.4.2022.

Účastníci za sed án í: Naďa Jurčová, Michal Červinka, Eliška 
Vondráčková, Blanka Tuscherová a Anna Sedláčková

Hosté : Paní místostarostka Iva Kremitovská a Mgr. Jan 
Kopie vedoucí “ Nízkoprahového klubu Likusák “ .

Nepřítomná : Tereza Kutínová, Alena Pokorná-všichni 
omluveni

Program : 1. zahájení
2. schválen
3. Mgr. Jan Kopie nás podrobně seznámil, jak 

fungoval Nízkoprahový klub Likusák v době 
pandemie- coronaviru a jak nadále poskytovali 
sociální službu- pomoc dětem.

4. diskuze a závěr

1. Zahájení
Zasedání zahájila předsedkyně KSZRP Naďa Jurčová 
přivítala přítomné.

2. KSZRP schvaluje program zasedání

3. Pan Mgr. Kopie nám podal podrobné informace o fingo 
vání “ Nízkoprahového klubu Likusák “ .V době corona
viru bylo zapotřebí činnost částečně utlumit, neboť v 
prostorách klubu bylo dovoleno jen 6 dětí. Hodně dětí



zůstávalo kolem klubu na vzduchu, a tak bylo nutné se 
tomu přizpůsobit. Obzvláště sociální intervenci a tim 
poskytnutí bezpečného prostoru pro volnočasové aktivity. 
Cílem sociálních služeb je poskytovat pomoc dětem a 
následně je provázet tak dlouho, až jsou schopni situaci 
zvládnout. Řadí se to do služeb sociální prevence. 

Samozřejmě spolupracují s bývalými uživateli drog. Proto 
je nutná pravidelná podpora a tim pomáhat mladým 
lidem.
U nás v Líšni se to daří a lze konstatovat, že současná 
situace je dobrá. Je vidět, že tato organizace pracuje 
v Líšni dlouhodobě a významně se podílí na současné 
sociální situaci, kterou lze hodnotit jen kladně. 
Pochopitelně následovalo mnoho otázek, týkajících se 
mladých lidí a jejich zařazení do činnosti v duchu 
Nízkoprahového klubu Likusák.

4. Diskuze a závěr
Komise si přeje pozvat Klokánka na příští zasedání.
Tak se toto uskuteční 9.5.2022 v 17hod.
Komise byla ukončena v 19 45 hod. a příští komise je v 
malé zasedačce.
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